



Warren Consolidated Schools

Creating Dynamic Futures through Student Achievement, High Expectations, and Strong Relationships

1.888.4WCS.KIDS
www.wcskids.net

ADMINISTRATION BUILDING

31300 Anita
Warren, MI 48093
586.825.2400

Board of Education

Susan G. Trombley, President
I. Susan Kattula, Vice President
Megan E. Papiasian-Broadwell, Secretary
Carl Weckerle, Treasurer
Leah A. Berdy, Trustee
Susan M. Jozwik, Trustee
Brian White, Trustee

Robert D. Livernois, Ph.D.
Superintendent

February 26, 2021

Dear WCS Community,

This week we hosted a very successful kindergarten registration for our new incoming students this September, who will be the Class of 2034! Please visit wcskids.net for additional information on how to get your child registered for school.

Also, this week our return of in-person learning for middle and high school students went very well, and principals across the district report that our students are following the COVID safety rules and schools are running very well. Please join me in thanking ALL our staff who have done an extraordinary job of supporting students, whether in-school or on-line, as we move through this pandemic.

On a related note, we had a staff member at Sterling Heights High School test positive this week, and all affected staff members were notified, but no students were affected because the staff member closely followed the social distancing guidelines. A review of this case by the WCS Security & Crisis Management Team showed that our district policies for social distancing, hand sanitizing, and notification of affected people really helped minimize the number of people affected, which is very good news for keeping everyone safe in-school.

Although our future looks better as vaccinations increase and the weather warms up, please continue to review with your child that facial coverings, over your mouth and nose, are required in our schools and ALL Warren Consolidated Schools property, including school buses and outdoor venues.

I will keep you updated as necessary. Please stay safe and be healthy.

Sincerely,

Robert D. Livernois, Ph.D.
Superintendent

فبراير 26 2021

، المجتمع WCS عزيزي

هذا الأسبوع قمنا باستضافة تسجيل ناجح جدًا لرياض الأطفال لطلابنا الجدد القادمين في شهر سبتمبر من هذا العام، والذين سيكونون للحصول على معلومات إضافية حول كيفية تسجيل طفلك في المدرسة wcskids.net من فئة 2034! يرجى زيارة

أيضاً، هذا الأسبوع عودتنا من التعلم الشخصي لطلاب المدارس المتوسطة والثانوية سارت بشكل جيد جداً، والمديرين في جميع أنحاء والمدارس تعمل بشكل جيد للغاية. يرجى الانضمام إليّ في شكر جميع COVID المنطقة تقرير أن طلابنا يتبعون قواعد السلامة موظفينا الذين قاموا بعمل استثنائي في دعم الطلاب، سواء في المدرسة أو على الإنترنت، ونحن نتحرك من خلال هذا الوباء

وعلى صعيد متصل، كان لدينا موظف في مدرسة ستيرلنغ هايتس الثانوية اختبار إيجابي هذا الأسبوع، وتم إخطار جميع الموظفين المتضررين، ولكن لم يتأثر أي طالب لأن الموظف اتبع عن كثب المبادئ التوجيهية للتهوية الاجتماعية. وقد أظهر استعراض لهذه أن سياسات المنطقة الخاصة بنا للابتعاد الاجتماعي، وتطهير اليدين، وإخطار WCS الحالة من قبل فريق إدارة الأمن والأزمات الأشخاص المتضررين ساعدت في تقليل عدد الأشخاص المتضررين، وهي أخبار جيدة للغاية للحفاظ على سلامة الجميع في المدرسة

على الرغم من أن مستقبلنا يبدو أفضل مع زيادة التطعيمات وتدفاً الطقس، يرجى الاستمرار في مراجعة مع طفلك أن أغطية الوجه، بما في ذلك الحافلات المدرسية، ALL Warren ConsolidatEd Schools فوق فمك وأنفك، مطلوبة في مدارسنا وممتلكات والأماكن الخارجية

وسوف تبقي لكم تحديث حسب الضرورة. يرجى البقاء آمنة وتكون صحية

اخلاص

روبرت د. ليفرنوا، دكتوراه
المشرف